
SE-PO.0052-13/08
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLIII/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   30 października – 6 listopada  2008 roku

O B E C N I w dniu 30 października 2008 r.:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - nieobecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz  Miasta  –  Marek Mrozowski,  Dorota  Bąk  –  Sekretarz  Miasta,  Skarbnik  Miasta  – 
Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, 
prezesi gminnych spółek, przedstawiciel biura poselskiego posła Waldemara Andzela, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XLIII  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad 

Sławomir Święch             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. wprowadzenie pkt. 3 c/ przyjęcie protokołu z obrad w dn. 16 października 2008 r.
2. autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok i projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.
3. wprowadzenie do punktu 13.6 słowa „zmiany”. Projekt uchwały brzmiałby: w sprawie przyjęcia 

do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy Piekary Śląskie praz 
przyjęcia zmiany Statutu Związku.

4. w punkcie 13.40 mowa jest o ul. Wojkowickiej, a nie Wojkowskiej. 
- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Dominik Penar                -               radny  

- Zgodnie z planem pracy Rady w dniu dzisiejszym miał być rozpatrywany Program Strategia 
rozwoju  miasta  –  EDUKACJA,  OŚWIATA,  KULTURA.  Kiedy  ten  program  będzie 
rozpatrywany?

Marek Mrozowski                          -                Burmistrz Miasta  

- W pierwszej połowie przyszłego roku.

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad dzisiejszej sesji.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/  2 września  2008 r.
b/  25 września 2008 r.
c/  16 października 2008 r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. „Strategia Rozwoju Miasta - Stare Miasto.”  

a/  powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
b/  wprowadzenie
c/  opinie Komisji
d/  dyskusja
e/  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Stare Miasto”. 

     9.   „Strategia Rozwoju Miasta – Saturn”.
a/  powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
b/  wprowadzenie
c/  opinie Komisji
d/  dyskusja
e/  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Saturn”. 

10.   Powołanie Muzeum „Saturn”
a/  wprowadzenie
b/  opinie Komisji
c/  dyskusja
d/  podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Muzeum Saturn.
e/  przedstawienie projektu uchwały  w sprawie nadania statutu Muzeum 
     Saturn – podjęcie uchwały.

11.  Rozpatrzenie wniosku Pana Ryszarda Liszczyka o dokonanie zmiany uchwały 
       w sprawie Regulaminu utrzymywania czystości i porządku w gminie.

     12.  Informacja o stopniu wykorzystania kredytów i stopnia ich wykorzystania na 
            zadania wynikające z WPI.
     13. Podjęcie uchwał w sprawie:

1. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
2. ustalenia opłaty od posiadania psów.
3. ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta Czeladź.
4. ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości.
5. przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy 

Pyskowice oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.
6. przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy 

Piekary Śląskie praz przyjęcia zmiany Statutu Związku.
7. przystąpienia  do  sporządzania  zmian  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.
8. zmiany uchwały Nr XXII/188/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 sierpnia 2007 

r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź – „Północna część dzielnicy Nowe Piaski”.

9. określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Czeladź.

10. udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

11. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi. 

12. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. nr 215/47 k. 
m.  27 o pow.  103 m.  kw. przy ul.  Storczyków w Czeladzi  stanowiącej własność 
Gminy Czeladź.

13. zamiany części działki nr 200 k. m. 28 o pow. ok. 1100 m. kw. oraz działki 75/3 k. m. 
28  o  pow.  936  m.  kw.  położonych  przy  ul.  Nowopogońskiej  w  Czeladzi, 
stanowiących własność Gminy Czeladź, na działki nr 122 i 123 k. m. 12 położone 
przy ul.  Pieńkowskiego o  łącznej  powierzchni  398  m.  kw.,  stanowiące własność 
osób fizycznych.

14. zamiany prawa użytkowania wieczystego działki 3/21 k. m. 37 o pow. 318 m. kw. 
położonej  przy  ul.  Dehnelów  stanowiącej  własność  Skarbu  Państwa  będącej  w 
użytkowaniu wieczystym osoby fizycznej na prawo własności działki 3/19 k. m. 37 o 
pow. 311 m. kw. położonej przy ul. Dehnelów stanowiącej własność Gminy Czeladź.

15. zmiany nazw ulic w mieście Czeladź.
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16. nadania nazw ulic w mieście Czeladź.
17. nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź.
18. sprzedaży działki nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz części działki nr 71/1 k. m. 

54 o pow. około 70 m. kw. położonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi.
19. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 141 k. m. 21 o 

powierzchni 167 m. kw. położonej przy ul. Kaczej 12 i Ciasnej 4 w Czeladzi.
20. zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
21. przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr  54 k.  m.  55  o pow. 218 m.  kw. 

położonej przy ul. Prostej w Czeladzi.
22. przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 113 k. m. 43 o pow. 300 m. kw. 

położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.
23. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 158/6 i części działki nr 159/2 k. m. 

4 o pow. 482 m. kw. położonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi.
24. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 37 i działki nr 38 k. m. 57 o pow. 250 m. 

kw. położonych przy ul. K. Skorupki w Czeladzi.
25. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k. m. 55 o pow. 150 m. kw. 

położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.
26. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k. m. 11 o pow. 16,5 m. kw. 

położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.
27. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 65/4 k. m. 59 o pow. 148 m. kw. 

położonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi.
28. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 96 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
29. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 106 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
30. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 176 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
31. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 53 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
32. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 124 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
33. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 54 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
34. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 74 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
35. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  8  k.  m.  58  o  pow.  434  m.  kw. 

położonej przy ul. Prusa w Czeladzi.
36. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 187,5 m. kw. 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
37. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 39/5 i działki nr 94/3 k. m. 14 o pow. 1133 

m. kw. położonych przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.
38. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 19,60 m. kw. 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
39. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 15,90 m. kw. 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.
40. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 i działki nr 55/7 k. m. 13 o pow. 

166 m. kw. położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
41. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  157  k.  m.  3  o  pow.  12  m.  kw. 

położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.
42. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/1 k. m. 45 o pow. 490 m. kw. 

położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.
43. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 185/1 i części działki nr 104/22 k. m. 

4 o pow. 250 m. kw. położonych przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.
44. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 i części działki nr 55/6   k. m. 

13 o pow. 165 m. kw. położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
45. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 67 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
46. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 117 m. kw. 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
47. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 109 m. kw. 
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położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
     14.Sprawy bieżące.
     15.Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu  2 września 2008 r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 2 września 2008r.? 

GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali, Z. Bazańskiej, A. Mentla, J. Gątkiewicza/

 12  głosów za
  0  głosów  przeciw
  3  głosy  wstrzymujące  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu 25 września 2008 r. 
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 25 września 2008 r.? 

GŁOSOWANIE /bez: T. Kosmali, Z. Bazańskiej, A. Mentla, J. Gątkiewicza/

 13  głosów za
  0  głosów  przeciw
  2  głosy  wstrzymujące  się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu 16 października 2008 r. 
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 16 października 2008 
r.? 

GŁOSOWANIE  /bez: T. Kosmali, Z. Bazańskiej, A. Mentla, J. Gątkiewicza/

 12  głosów za
  0  głosów  przeciw
  3  głosy  wstrzymujące  się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym.  Otrzymaliście 
Państwo wcześniej informację.

- Czy radni mają uwagi, pytania do informacji ?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Przedstawił sytuację KZK GOP.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Władysław Oczkowicz - radny
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Cd. DYSKUSJI nt. informacji międzysesyjnej.

W dyskusji udział wzięli:

1. Danuta Walczak - radna
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej
3. Jerzy Górniak - Prezes ZIK Spółka z o.o.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Czy  przed  pierwszymi  opadami  śniegu  zdążymy  zmienić  organizację  ruchu  na  ul. 
Spacerowej?

- Na jakim etapie jest projekt kanalizacji osiedla Józefów?
- Czy nadzór gminy nad pracami polegającymi na zmianie zasilania energetycznego dawnych 

zasobów pokopalnianych jest wystarczający?
- Na ul.  3 Kwietnia rozkopany jest chodnik.  Z chwilą przejęcia tych zasobów spadnie to na 

gminę.
- Reklama ul. Nowopogońska/Poniatowskiego powoduje złą widoczność.
- Czy zakończone zostały już prace remontowe przy Centrum Europejskim na Piaskach?
- Dziury na parkingu przy Biedronce na Piaskach. 

Marian Kita                                      -               radny  

- Nie świeci lampa przy wjeździe do szpitala.
- Prośba o przycięcie drzewa przy wjeździe do szpitala.
- Zaniedbany parking przy ul. Cmentarnej.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Czy prawdą jest ponadnormatywna liczebność uczniów klas I szkół podstawowych?
-  Czy na terenie gminy są klasy integracyjne dla dzieci z ADHD?
- Czemu tak długo przeciąga się remont w PP 1? Usłyszałem, że dzieci przeniesione z tego 

przedszkola do innych przedszkoli objęte są niepełną opieką.
- Kiedy z gminnej działki przy ul. Nowopogońskiej, w rejonie byłego torowiska przy Betonach, 

zostanie uprzątnięta przycięta zieleń?

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Dlaczego  rozpoczęliśmy  remont  PP  1,  skoro  2  lata  temu  przeprowadzony  został  remont 
generalny?

Danuta Walczak                            -               radna  

- Mieszkańcy proszą o zaznaczenie przejścia dla pieszych przy cmentarzu komunalnym, przy 
wysiadaniu z autobusu.
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Andrzej Świątek                            -               radny  

- Poruszył  sprawę porządku  na cmentarzu  komunalnym.  Klomby  i  alejki  pozarastały  trawą. 
Poinformował  o  tym,  iż wczoraj  odbyło  się  koszenie  trawy,  podczas  gdy ludzie  wcześniej  
posprzątali groby, które zostały zasypane koszoną trawą. 

- Przejście między ul.  Staszica,  Kilińskiego,  Bytomskiej  do ul.  Bocznej.  Nie zrobione zostały 
podjazdy dla wózków. Przejście to ponadto wymaga oczyszczenia z trawy.

- Przejście od Urzędu w kierunku Hali Widowiskowo – Sportowej. Tuż przed mostkiem zapadła 
się ziemia.

- Ze skargi Państwa Hankiewiczów, która rozpatrywana była na ostatniej sesji wynika, że CzSM 
zarządza działką 210/16. Kiedy i w jakich okolicznościach doszło do podpisania umowy na 
zarządzanie powyższą nieruchomością przez CzSM? Czy był zarządzony przetarg, czy też 
wybór zarządzania nastąpił w innym trybie?

- Skrzyżowanie ul. Staszica z ul. 1 Maja – niedrożne studzienki kanalizacyjne. 
- Proszę o odpowiedź na piśmie na pytanie: Dlaczego zaciąga się  kredyt w wysokości 1 mln zł 

na zadanie kanalizacja ul. Cmentarna, gdyż prowizja wynosi 6,5 %, to jest to wartość 65.000 
zł, jeżeli na lokacie mamy ok. 10 mln zł i zrezygnowaliśmy z ocieplenia G3. 

- Dlaczego dopiero na dzisiejszej sesji będziemy podejmować uchwałę dotyczącą przesunięcia 
modernizacji G3? Jakie są tego przyczyny?

Teresa Kosmala                            -               radna  

- Brak chodnika w drodze gminnej przy ul. Norwida na odcinku kilkunastu metrów. Dlaczego tak 
jest  urządzona  ta  droga  i  czy  jest  możliwe  jeszcze  przed  zimą  zrobienie  chociaż 
prowizorycznego chodnika? 

- Odczytuje zapytanie w sprawie wycinki drzew bez zezwolenia na działce gminnej nr 10/52 k.  
m. 58.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Odpowiedź zostanie udzielona na pismie.

DYSKUSJA:

W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
2. Teresa Kosmala - radna
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Przeprowadzane były  na terenie  miasta  badania  mammograficzne.  Nie  było  na ten temat 
żadnych informacji na terenie Osiedla Musiała. Proszę o wywieszanie takich informacji.

- Słupki  na ul. Legionów, Staszica. Sportowej. Kto wydał zezwolenie na ich postawienie?
- Po raz czwarty interweniuję w sprawie remontu chodnika przy ul. Dehnelów 18-22.

Czesław Badura                            -               radny  

- Bardzo zły stan ulicy Zielonej.
- Dziury w ul. Tuwima – droga dojazdowa do PP 4.
- Ul. Przełajska – brak oświetlenia.
- Ulica dojazdowa do 3 Szybu – samochody firmy logistycznej nie chcą zjeżdżać z drogi.
- Ul. 17 Lipca – parkujące samochody uniemożliwiają przejechanie. 
- Ul. Zwycięstwa – dziura w jezdni za ośrodkiem zdrowia. 
- Czy była dokonywana kontrola i w jakim czasie oznakowania przed szkołami?
- Brak znaku „Uwaga na przejście” na skrzyżowaniu ulic Modrzejowskiej i Staszica.
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- Poprosił o możliwość zapoznawania się z informacją z objazdu miasta.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców.

Stanisław Guzak                           -               mieszkaniec  

- Kiedy zostanie uruchomione oświetlenie na ul. Poniatowskiego?
- Na skrzyżowaniu ul. Nowopogońskiej z ul. Poniatowskiego nie ma pomalowanych pasów na 

przejściu dla pieszych.
-  Koło boiska na Osiedlu Słonecznym zniszczona siatka. 

Teresa Obara                                   -              mieszkanka  

- Kiedy można liczyć na modernizację linii wodociągowej po stronie nieparzystej ul. Legionów?
- Przedstawiła sprawę garażu wybudowanego 5 metrów od okien budynku mieszkalnego.

Głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Ponadnormatywna  liczba  dzieci  w  klasach  pierwszych.  Ta  liczba  to  ponad  35  osób.  W 
naszych klasach nie przekracza się tej liczby.

- Klasy integracyjne dla dzieci z ADHD. Co roku próbujemy taką klasę powołać, ale w pewnej 
grupie wiekowej musimy mieć przynajmniej 3 dzieci chorych na różne schorzenia. Do tej pory 
się nam to nie zdarzyło. Czeladź jest małym miastem.

- Ogłoszenia  o  mammografii  są  umieszczane  na  terenie  miasta,  na  stronie  internetowej. 
Najbliższa mammografia będzie 8 listopada br. w SP 7. 

- PP  1  –  niepełna  opieka.  Było  ustalane,  że  dzieci  mogą  być  w  przedszkolu  dokąd  chcą. 
Sprawdzę to.

Ad vocem głos zabrał radny Władysław Oczkowicz.
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Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Zmiana organizacji ruchu przy ul. Spacerowej. Sprawa ta jest w opiniowaniu. Jest propozycja, 
aby  wyprowadzić  ruch  ul.  Wiejską,  Spacerową  i  dojazd  od  tyłu  do  firm,  które  tam  są 
zlokalizowane.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Niestety nie można liczyć na ruch jednokierunkowy. Będzie ograniczenie tonażu, na odcinku 
ul.  Spacerowej  będą  zatoki  w  celu  uspokojenia  ruchu  i  umożliwienia  mijania.  Na  ul. 
Orzeszkowej nie będzie możliwości przejazdu tirów i autobusów.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Nadzór gminy nad pracami ziemnymi na terenie Piasków przy inwestycji ENION-u. Firma ma 
zgodę  na  zajęcie  pasa  drogowego.  Warunkiem  jest  doprowadzenie  drogi  do  stanu 
pierwotnego.  Wydaje  mi  się,  że  firma  robi  te  roboty  całkiem  nieźle.  Jest  to  teren  SRK. 
Wszystkie te działania będą odebrane przez właściciela terenu.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.
Odpowiedzi udzielił Dyrektor MZGK – Robert Szczupider.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Reklama. Trzeba wystąpić do właściciela reklamy, aby ją usunął. Wyjaśnimy tę sprawę.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- „Biedronka” na Piaskach - parking. Nie wiem co zrobić. Wielokrotnie już monitowaliśmy w tej 
sprawie.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Chcieliśmy wspólnie z PSS-em i spółdzielnią zagospodarować ten teren. Rozmowy trwały. 
Ostatecznie nie doszło do porozumienia. My zrobiliśmy koncepcję zagospodarowania.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Wydawałam decyzję  o  warunkach zabudowy dla  firmy „GERONIMO” kapitalnego  remontu 
tego parkingu. Rozmawiałam z projektantem. Niestety w tym roku nie będą mieć pozwolenia 
na budowę. Na wiosną wejdą z robotami, bo wtedy będą mieć pozwolenie na budowę. My 
niestety nie mamy możliwości przymuszenia ich do czegokolwiek.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Lampa przy wjeździe do szpitala. Sprawdzimy.
- Drzewo – przytniemy.
- Parking przy cmentarzu. Parking po robotach w ubiegłym roku został uporządkowany.
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Ad vocem głos zabrał radny Marian Kita.
Odpowiedzi udzielił Dyrektor MZGK – Robert Szczupider.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Gruz  i  gałęzie.  Jest  to  gruz  pochodzący  z  rozbiórek  komórek.  Wystąpimy  do  SRK  o 
uporządkowanie terenu.

- Czy  można  zaznaczyć  przejście  przy  cmentarzu  komunalnym?  Wystąpimy  do  Powiatu  o 
wymalowanie przejścia. 

- Porządek na cmentarzu komunalnym. Zwrócimy się do obsługującego cmentarz o zwrócenie 
szczególnej uwagi na to. 

- Przejście  ul.  Staszica,  Bytomska,  Kilińskiego,  Boczna  –  spróbujemy  to  przed  okresem 
zimowym poprawić.

- Przejście z Urzędu do Hali – jest to sprawa również do usunięcia.
- Ulewne deszcze.  Mam nadzieję, że po Wszystkich Świętych problem ten zostanie chociaż 

częściowo rozwiązany,  bo rozwiązanie kompleksowe wiąże się z przebudową kanalizacji  w 
obrębie tego skrzyżowania. 

- Chodnik Norwida/Wiejska. Nie mogę obiecać, że w tym roku to zrobimy, bo takich chodników, 
o które Państwo wnioskowaliście jest znacznie więcej, ale wpiszemy to na listę i spróbujemy w 
najbliższym czasie się do tego ustosunkować, a przede wszystkim rozpoznamy w terenie jaki 
duży jest to zakres.

Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala.
Odpowiedzi  udzielił  Dyrektor  MZGK –  Robert  Szczupider  oraz  Burmistrz  Miasta  –  Marek  
Mrozowski. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Słupki na drodze Legionów – Staszica. Wystąpiliśmy do Zarządu Dróg Krajowych i Autostrad 
o ich usunięcie, o zmianę organizacji ruchu. Czekamy na odpowiedź.

Ad vocem głos zabrał radny Marian Kita.
Odpowiedzi udzielił Dyrektor MZGK - Robert Szczupider. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Remont chodników – Dehnelów przy „Gerpol-u”. Póki co nie jesteśmy w stanie tego zrobić. 
Być może w przyszłym roku to zrobimy.

Ad vocem głos zabrali:  radna Zofia Bazańska oraz radny Krzysztof Francikowski.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Ul. Zielona. Sprawdzimy.
- Ul. Przełajska – oświetlenie. Sprawdzimy.
- 3 Szyb – za wąski przejazd. Na tym etapie nie jesteśmy w stanie nic zrobić. Nie wiem o tym, 

aby w najbliższym czasie droga miała ulec przebudowie. Spróbujemy wystąpić do GRS-u, aby 
zdyscyplinowali swoich kierowców.

- ul. 17 lipca. Postój po obu stronach jezdni. Jeśli Państwo zdecydujecie, że ma to być teren 
wydzielony z parkowania, to będziemy o to wnioskować.

- Ul. Zwycięstwa – dziura – do załatania.
- Oznakowanie przed szkołami, objazd miasta. objazd odbył się teraz 22 października. Protokół 

jest  sporządzony i  rozesłany  do wszystkich  zainteresowanych.  Jeśli  Państwo sobie  życzą 
będziemy przekazywać do Biura Rady protokół z objazdu miasta.

- Brak znaku Modrzejewska/Staszica – jest to droga krajowa. Wystąpimy o jego umieszczenie.
- Uruchomienie  oświetlenia  na  ul.  Poniatowskiego.   Projekt  jest  wykonany.  Czekamy  na 

pozwolenie na budowę. Realizacja zadania w roku przyszłym.
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- Pasy. Wystąpimy do powiatu i ich pomalowanie.
- Śruby przy siatkach na boisku mamy już zamówione. Będziemy je uzupełniać.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Czesław Badura - radny
3. Ireneusz Gawroński - radny

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK   

- Remont PP1 zostanie zakończony. Dzieci będą w przedszkolu 17.11.2008 r. dlaczego tak długo? 
To były uzgodnienia z Sanepidem, Strażą.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- W trakcie remontu Sanepid dał dodatkowe warunki i dlatego się to tak przedłużyło.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK   

- Naprawimy przejście do PP 4.
- Centrum Edukacyjne. Remont został zakończony.

Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Józefów. 30.11.2008 r.  planowany jest odbiór dokumentacji.  30.04.2009 r.  to termin uzyskania 
pozwolenia na budowę. Plusem jest to, że kilka dni temu włączył się w to Cerkolor.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński. - radny
2. Jerzy Górniak - Prezes ZIK Sp. z o.o.
3. Andrzej Świątek - radny

Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Kanalizacja przy ul. Legionów jest też naszą bolączką. Infrastruktura podziemna jest naprawdę 
zniszczona.  Mamy tam troszkę  awarii.   W ramach utrzymania  bieżącego  sieci  wodociągowej 
pewne odcinki chcemy wymienić, ale nie ukrywam, że ze strony Państwa instalacja, która jest 
wewnątrz budynku, musi być rozdzielona.
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Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Pytanie  dotyczące  skargi  Państwa  Hanasiewicz.  Nie  będę  się  ustosunkowywał,  bo  nie 
rozumiem o co chodzi.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Nie  ma  żadnej  umowy  na  powierzenie  i   zarządzanie  tym  terenem  przez  Spółdzielnię 
Mieszkaniową. 

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- 1.000.000 zł kredytu – dlaczego? Dlatego, ze jest to zgodne z uchwałą budżetową, którą  m. 
in. Pan podejmował.

- Środki z Gimnazjum Nr 3 przesuwamy na przyszły rok, aby zachować płynność finansową, 
ponieważ nie wpłynęło dofinansowanie i nie ma możliwości realizacji tego zadania.

- ul. 17 Lipca – parkujące samochody blokują ulicę. Łatwo jest postawić zakaz zatrzymywania, 
ale  proszę  pamiętać,  że  tam jest  sieć  sklepów i  potencjalni  klienci  nie  przyjadą.  Jest  to 
zadanie,  które  trzeba wziąć  pod uwagę,  ale  proszę pamiętać,  że  będzie  to  zadanie  dość 
drogie.

- Jeżeli  są jakieś naruszenia związane z prawem budowlanym, to proponuję zwrócić  się do 
Starostwa Powiatowego lub do Nadzoru Budowlanego.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Obara - mieszkanka
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- PP 1 jest czynne normalnie do godz., 17.00. szkoła jest do 16.30. 
- Podaje liczbę dzieci w klasach pierwszych w poszczególnych szkołach.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.
Odpowiedzi udzielili: Sławomir Święch – Przewodniczący Rady oraz Marek Mrozowski 

– Burmistrz Miasta.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Strategia Rozwoju Miasta - Stare Miasto.
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a/ Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono następujące kandydatury radnych, którzy 
wyrazili zgodę na pracę w Komisji:

1. Dominik Penar
2. Władysław Oczkowicz
3. Grażyna Strączek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za zaproponowanym składem Komisji Uchwał i Wniosków?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gatkiewicza, J. Moćko, Z. Bazańskiej, K. Francikowskiego, I. Gawrońskiego, 
W. Konderaka, M. Rajcy, nie głosował  M. Kędzierski/

  10  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Komisja Uchwał i Wniosków została wyłoniona.

b/ Wprowadzenie

Marek Mrozowski                                        -               Burmistrz Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do programu.

c/ Opinie Komisji

Opinie nt. programu  przedstawili:

1. Władysław Oczkowicz         -         Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
2. Dominik Penar         -           Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
3. Grażyna Strączek         -         Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
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d/ Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Dominik Penar - radny
3. Andrzej Świątek - radny
4. Danuta Walczak - radna
5. Władysław Oczkowicz - radny
6. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Przewodniczący ogłosił przerwę na pracę Komisji Uchwał i Wniosków.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Proszę Przewodniczącego Komisji uchwał i Wniosków o odczytanie protokołu.

e/ podjęcie uchwały w prawie przyjęcia Programu „Stare Miasto”.

Dominik Penar                              -               przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Odczytuje protokół Komisji.
- Wniosek  Nr  1  o  treści: „Przyspieszenie  realizacji  zadania  inwestycyjnego  030104  – 

drogowy układ obwodnicowy  etap II ul. Kombatantów z lat 2013 - 2015 na lata 2011 - 
2012”.

Radny  Andrzej  Światek  stwierdził,  że  wnioski  przedstawione  przez  Komisję  Uchwał  i  
Wniosków zostały zgłoszone przez niego i powinny stanowić jeden wniosek.

Dominik Penar                              -               przedstawiciel Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek   Nr  2  o  treści:  „Przeniesienie  zadania  inwestycyjnego  030201  –  Miejskie 
Centrum Kultury ul. Rynek 22 – z lat 2009 – 2011 na 2014 0 2015”.

Głos zabrał radny Krzysztof Francikowski.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za łącznym przyjęciem wniosku Nr 1 i 2?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, I. Gawrońskiego, W. Konderaka, J. Gatkiewicza/
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   3  głosy za
 10  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wnioski zgłoszone w dyskusji nie zostały  
przyjęte.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Stare Miasto”.
- Kto z Państwa jest za podjęciem tej uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, I. Gawrońskiego, W. Konderaka, J. Gatkiewicza/

  12  głosów za
    0  głosów  przeciw
    3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/592/2008  w sprawie   przyjęcia 
Programu „Stare Miasto” została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Strategia Rozwoju Miasta – „Saturn”.

a/ Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Postawił wniosek o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie dotychczasowym – D.  
Penar, W. Oczkowicz, G. Strączek.

Radni zgłoszeni do Komisji wyrazili zgodę na pracę w Komisji Uchwał i Wniosków.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

16



- Kto jest za takim składem Komisji?

GŁOSOWANIE  /bez:  M.  Kity,  I.  Gawrońskiego,  W.  Konderaka,  J.  Gatkiewicza,  A.  Mentla,  W. 
Oczkowicza/

  13  głosów za
    0  głosów  przeciw
    0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Komisja Uchwał i Wniosków została powołana. 

b/ Wprowadzenie

Marek Mrozowski                                        -               Burmistrz Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do programu.

Pytania zadali:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Zofia Bazańska - radna

c/ Opinie Komisji

Opinie nt. programu  przedstawili:

1. Władysław Oczkowicz         -         Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
2. Grażyna Strączek         -         Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
3. Dominik Penar         -           Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

d/ Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Andrzej Świątek - radny 
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem  wniosku  przedstawionego  przez  radnego  Władysława 
Oczkowicza –  „Podjęcie działań dotyczących realizacji budowy drogi łączącej centrum 
Katowic z Czeladzią /tzw. Obwodnica Zachodnia/ oraz docelowo z portem lotniczym w 
Pyrzowicach lub co najmniej z DK 94 /ul. Staszica, celem zwiększenia szans realizacji  w 
Strategii Rozwoju Miasta Programu Nr 4, tj. „Saturn”?

GŁOSOWANIE 

  15  głosów za
    0  głosów  przeciw
    4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

e/  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Saturn”. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  „SATURN”  uzupełniony  o 
przegłosowany wniosek, stanowiący Załącznik Nr 2.

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały?

GŁOSOWANIE 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/593/2008 w sprawie   przyjęcia 
Programu „SATURN” została przez Radę podjęta.
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Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Powołanie Muzeum „SATURN”.

a/  wprowadzenie

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia.

b/  opinie Komisji

Opinie nt. programu  przedstawili:

1. Dominik Penar         -           Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
2. Grażyna Strączek         -         Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
3. Władysław Oczkowicz         -         Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

c/ dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Teresa Kosmala - radna
4. Andrzej Mentel - radny
5. Andrzej Świątek - radny

d/  podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Muzeum Saturn.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem tej uchwały w sprawie utworzenia Muzeum Saturn?

GŁOSOWANIE 
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  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLIII/594/2008 w sprawie utworzenia  
Muzeum Saturn została przez Radę podjęta.

e/  przedstawienie projektu uchwały  w sprawie nadania statutu Muzeum  Saturn.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Saturn.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponuję drobną zmianę porządku obrad polegającą na dopisaniu w pkt. 10e/ po myślniku 
słów „podjęcie uchwały”.

- Kto z Państwa jest za taką zmianą porządku obrad?

GŁOSOWANIE  /nie głosował 1 radny/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Saturn.
- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  
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  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/595/2008  w  sprawie  nadania  
statutu Muzeum Saturn została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 11– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Rozpatrzenie wniosku Pana Ryszarda Liszczyka o dokonanie zmiany uchwały   w sprawie 
Regulaminu utrzymywania czystości i porządku w gminie.

- Omawia sprawę korespondencji R. Liszczyka. 

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  Pani  radnej  Teresy  Kosmali  o  skierowaniu 
wniosku Pana Ryszarda Liszczyka do Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej celem 
rozpatrzenia  i przeanalizowania go łącznie z Panem Burmistrzem?

GŁOSOWANIE  /nie głosowało 2 radnych/

   3  głosy za
   9  głosów przeciw
   4  głosy wstrzymujące się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przedstawił projekt stanowiska o treści: „Rada Miejska po zapoznaniu się z korespondencją i  
propozycjami zmian Regulaminu utrzymania czystości w Gminie Czeladź uznała, że ocena  
zasadności przedstawionych  zmian zostanie przeprowadzona przy dokonywanych zmianach  
regulaminu, po przeanalizowaniu faktycznej ilości wytwarzanych odpadów na terenie Gminy  
Czeladź oraz prognoz założonych na lata następne”.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Danuta Walczak - radna
3. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej
4. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
5. Teresa Kosmala - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem stanowiska o treści: „Rada Miejska po zapoznaniu 
się z korespondencją i propozycjami zmian Regulaminu utrzymania czystości w Gminie 
Czeladź uznała, że ocena zasadności przedstawionych  zmian zostanie przeprowadzona 
przy  dokonywanych  zmianach  regulaminu,  po  przeanalizowaniu  faktycznej  ilości 
wytwarzanych  odpadów na terenie  Gminy Czeladź oraz  prognoz założonych  na  lata 
następne, co nastąpi na przestrzeni roku 2009”.

GŁOSOWANIE  /bez W. Oczkowicza/

  15  głosów  za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja  o  stopniu  wykorzystania  kredytów  i  stopnia  ich  wykorzystania  na  zadania 
wynikające z WPI.

DYSKUSJA
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W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Andrzej Świątek - radny
4. Zofia Bazańska - radna

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok wraz z autopoprawką.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli::

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
2. Marek Rajca -    Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
3. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
4. Władysław Oczkowicz       -    Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
5. Marian Kita - radny
6. Andrzej Świątek - radny
7. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
8. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
9. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok z wykreśleniem § 5 pkt. 3.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają  
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE /bez: K. Dąbrowskiego/ 

  15  głosów za
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   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/596/2008  w sprawie   zmian w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli::

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
2. Marek Rajca -    Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
3. Zofia Bazańska - radna
4. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
5. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
6. Andrzej Świątek - radny
7. Marian Kita - radny
8. Dominik Penar - radny
9. Danuta Walczak - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Zofię Bazańską, by znieść podatek 
od posiadania psów na rok 2009?

GŁOSOWANIE /bez: K. Dąbrowskiego/ 

   4  głosy za
  11  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: K. Dąbrowskiego/ 
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  13  głosów za
    3  głosy przeciw
    2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/597/2008  w  sprawie  ustalenia 
opłaty od posiadania psów została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 
miasta Czeladź.

Urszula Polak – Wałek            -              Skarbnik Miasta  

- Omawia  projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
2. Marek Rajca -    Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
3. Andrzej Świątek - radny
4. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5. Danuta Walczak - radna
6. Teresa Kosmala - radna
7. Ireneusz Gawroński - radny
8. Mirosław Kędzierski - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem radnego Mirosława Kędzierskiego o pozostawienie 
opłat na dotychczasowym poziomie 15,00 zł?

GŁOSOWANIE /bez: K. Dąbrowskiego, nie głosował 1 radny/

   3  głosy za
  13  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

DYSKUSJA – Cd.
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W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Mentel - radny
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: K. Dąbrowskiego/

  15  głosów za
    3  głosy przeciw
    0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/598/2008  w  sprawie  ustalenia 
wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta Czeladź  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
wraz  z autopoprawką.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Andrzej Mentel - radny
4. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
5. Marek Rajca -    Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa
6. Teresa Kosmala - radna
7. Andrzej Świątek - radny
8. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                      -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  złożonym  przez  radną  Teresę  Kosmalę  o 
utrzymanie stawek podatku od nieruchomości na poziomie roku 2008?

GŁOSOWANIE /bez: K. Dabrowskiego/ 
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   3  głosy za
  14  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawkami?

GŁOSOWANIE /bez: K. Dąbrowskiego/ 

  15  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/599/2008  w  sprawie ustalenia 
wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości została przez Radę podjęta.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do  Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP w 

Katowicach Gminy Pyskowice oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku.
- Omawia projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do Komunikacyjnego Związku  Komunalnego 

GOP w Katowicach Gminy Pyskowice oraz przyjęcia zmiany Statutu Związku oraz w sprawie  
przyjęcia  do Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP w Katowicach  Gminy  Piekary 
Śląskie praz przyjęcia zmiany Statutu Związku.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest  za przyjęciem do KZK GOP Gminy Pyskowice oraz przyjęcia 
zmian statutu Związku?
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GŁOSOWANIE /bez: I. Gawrońskiego, M. Rajcy, A. Mentla, K. Dąbrowskiego, J. Moćko, G. Strączek, 
nie głosował A. Świątek,/

  11  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/600//2008 w sprawie przyjęcia do 
Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach Gminy Pyskowice oraz przyjęcia  
zmiany Statutu Związku została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do  Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP w 
Katowicach Gminy Piekary Śląskie praz przyjęcia zmiany Statutu Związku.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Andrzej Świątek - radny
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3.  Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem do KZK GOP Gminy Piekary Śląskie oraz przyjęcia 
zmian statutu Związku ?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, J. Moćko, K. Dąbrowskiego, A. Mentla/

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/601/2008 w sprawie 
przyjęcia  do  Komunikacyjnego  Związku  Komunalnego  GOP  w  Katowicach  Gminy  Piekary 
Śląskie praz przyjęcia zmiany Statutu Związku została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do sporządzania  zmian  Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  pismo  Pana  Stefana  Gosa  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Rady  Miejskiej  Nr  
XL/547/2008. 

DYSKUSJA dot. pisma S. Gosa

W dyskusji udział wzięli:

1.   Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta
2.   Teresa Kosmala - radna
3.   Andrzej Świątek - radny
4.   Ireneusz Gawroński - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  zgłoszonym  przez  radną  Teresę  Kosmalę  o 
odrzucenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmian Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, J. Moćko, K. Dąbrowskiego, A. Mentla, Cz. Badury/

   3  głosy za
 11  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  zgłoszonym  przez  radną  Teresę  Kosmalę  o 
skierowanie wniosku do Komisji rewizyjnej o zbadanie prawidłowości zastosowanych 
procedur przy sprzedaży działki 3/1 i  2/2 k. m. 51 pod kątem legalności, celowości i 
zgodności z planem zagospodarowania przestrzennego?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, J. Moćko, K. Dąbrowskiego, A. Mentla, Cz. Badury/

   6  głosów za
   6  głosów przeciw
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   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzania 
zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź 
o treści podanej w materiałach?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, J. Moćko, K. Dąbrowskiego, A. Mentla, Cz. Badury/

  11  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/602/2008 w sprawie przystąpienia 
do sporządzania zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/188/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
13  sierpnia  2007  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – „Północna część dzielnicy Nowe Piaski”.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie   zmiany  uchwały  Nr 
XXII/188/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 sierpnia 2007 r. w sprawie przystąpienia 
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego miasta  Czeladź  – 
„Północna część dzielnicy Nowe Piaski”?
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GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, J. Moćko, K. Dąbrowskiego, A. Mentla, Cz. Badury, Z. Bazańskiej/

  10  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/603/2008  w  sprawie zmiany 
uchwały  Nr  XXII/188/2007  Rady  Miejskiej  w Czeladzi  z  dnia  13  sierpnia  2007  r.  w  sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Czeladź – „Północna część dzielnicy Nowe Piaski” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  określenia górnych stawek opłat za usługi  odbierania odpadów 
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników bezodpływowych  i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Czeladź.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, J. Moćko, K. Dąbrowskiego, A. Mentla, Cz. Badury, Z. Bazańskiej/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLIII/604/2008 w sprawie określenia 
górnych  stawek  opłat  za  usługi  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  
nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  
ciekłych na terenie miasta Czeladź  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?
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Dominik Penar – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu przedstawił opinię Komisji  
do projektu uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Rajcy, J. Moćko, K. Dąbrowskiego, A. Mentla, Cz. Badury, Z. Bazańskiej/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała Nr XLIII/605/2008 w sprawie  udzielenia 
dotacji celowej na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego została przez Radę podjęta.

Przewodniczący ogłosił przerwę w posiedzeniu do dnia 6 listopada 2008 r.

O B E C N I w dniu 6 listopada  2008 r.:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  16

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
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13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - nieobecna

W posiedzeniu Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – 
Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, 
prezesi spółek gminnych.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam  obrady.  Na  sali  obrad  jest  wystarczająca  ilość  radnych  do  kontynuowania 
posiedzenia XLIII sesji Rady Miejskiej.

- Powitał wszystkich przybyłych.
- Wpłynął wniosek Burmistrza o wycofanie z  porządku obrad uchwały w sprawie podwyższenia 

kapitału  zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi oraz o wprowadzenie do porządku 2 dodatkowych uchwał: 

• nabycia  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  zabudowanej  działki  nr  141  k.  m.  21  o 
powierzchni 167 m. kw. położonej przy ul. Kaczej 12 i Ciasnej 4 w Czeladzi.

• zmian w budżecie miasta na 2008 rok.
Proponuję umieścić te projekty uchwał w punkcie 13.19a i 13.19b.

- Czy ze strony Państwa radnych są uwagi do porządku obrad?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przedstawioną zmianą do porządku obrad?

GŁOSOWANIE  /bez: T. Kosmali, A. Świątka/

  14  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła zmiany do porządku obrad.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi. 

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: T. Kosmali, A. Swiątka/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/606/2008 w sprawie podwyższenia 
kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
dz.  nr  215/47  k.  m.  27  o  pow.  103  m.  kw.  przy  ul.  Storczyków  w Czeladzi  stanowiącej 
własność Gminy Czeladź.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: T. Kosmali, M. Kędzierskiego, S. Święcha/

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/607/2008 w sprawie  skorzystania 
z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. nr 215/47 k. m. 27 o pow. 103 m. kw. 
przy  ul.  Storczyków  w  Czeladzi  stanowiącej  własność  Gminy  Czeladź  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 200 k. m. 28 o pow. ok. 1100 m. kw. oraz 
działki  75/3 k. m. 28 o pow. 936 m. kw. położonych przy ul.  Nowopogońskiej w Czeladzi, 
stanowiących własność Gminy Czeladź, na działki nr 122 i 123 k. m. 12 położone przy ul. 
Pieńkowskiego o łącznej powierzchni 398 m. kw., stanowiące własność osób fizycznych.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: T. Kosmali/

   7  głosów za
   6  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/608/2008  w  sprawie   zamiany 
części działki nr 200 k. m. 28 o pow. ok. 1100 m. kw. oraz działki 75/3 k. m. 28 o pow. 936 m. kw.  
położonych przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi, stanowiących własność Gminy Czeladź, na  
działki nr 122 i 123 k. m. 12 położone przy ul. Pieńkowskiego o łącznej powierzchni 398 m. kw.,  
stanowiące własność osób fizycznych została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  zamiany prawa użytkowania wieczystego działki 3/21 k. m. 37 o 
pow. 318 m. kw. położonej przy ul. Dehnelów stanowiącej własność Skarbu Państwa będącej 
w użytkowaniu wieczystym osoby fizycznej na prawo własności działki 3/19 k. m. 37 o pow. 
311 m. kw. położonej przy ul. Dehnelów stanowiącej własność Gminy Czeladź.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE 

   12  głosów za
   0  głosów przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/609/2008  w  sprawie   zamiany 
prawa użytkowania wieczystego działki  3/21 k.  m. 37 o pow. 318 m. kw. położonej przy ul.  
Dehnelów stanowiącej własność Skarbu Państwa będącej w użytkowaniu wieczystym osoby 
fizycznej  na  prawo  własności  działki  3/19  k.  m.  37  o  pow.  311  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Dehnelów stanowiącej własność Gminy Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany nazw ulic w mieście Czeladź.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   13  głosów za
     2  głosy przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/610/2008 w sprawie  zmiany nazw 
ulic w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w mieście Czeladź.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   13  głosów za
     3  głosy przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/611/2008 w sprawie  nadania nazw 
ulic w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź.
- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Teresa Kosmala - radna
2.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3.   Władysław Oczkowicz - radny
4.   Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
5.   Marian Kita - radny
6.   Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
7.   Ireneusz Gawroński - radny
8.   Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wnioskiem  zgłoszonym  przez  radną  Teresę  Kosmalę  o 
odrzucenie projektu uchwały?

GŁOSOWANIE 

     3  głosy za
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem projektu uchwały z dodaniem po słowie „odcinkowi” słów: 
„terenu /po śladzie torowiska/”?

GŁOSOWANIE 

   13  głosów za
     3  głosy przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/612/2008  w  sprawie   nadania 
nazwy ulicy w mieście Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz części 
działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 m. kw. położonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: I. Gawrońskiego, M. Kity, M. Musiała/

   11  głosów za
     0  głosów przeciw
     2  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr XLIII/613/2008 w sprawie  sprzedaży 
działki nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz części działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 m.  
kw. położonych przy ul. Wiosennej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 141 k. m. 21 o powierzchni 167 m. kw. położonej przy ul. Kaczej 12 i Ciasnej 4 w Czeladzi.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
3. Teresa Kosmala - radna
4. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
5. Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   12  głosów za
     3  głosy przeciw
     1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/614/2008 w sprawie  nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 141 k. m. 21 o powierzchni 167 m. kw.  
położonej przy ul. Kaczej 12 i Ciasnej 4 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Anna Ślagórska                            -                 Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA
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W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają  
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLIII/615/2008  w sprawie   zmian w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54 k. m. 55 o pow. 
218 m. kw. położonej przy ul. Prostej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /nie głosowała T. Kosmala/

   15  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/616/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 54 k. m. 55 o pow. 218 m. kw. położonej przy ul. Prostej w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 113 k. m. 43 o 
pow. 300 m. kw. położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/617/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 113 k. m. 43 o pow. 300 m. kw. położonej przy ul. Borowej w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 158/6 i  części 
działki nr 159/2 k. m. 4 o pow. 482 m. kw. położonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/618/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 158/6 i części działki nr 159/2 k. m. 4 o pow. 482 m. kw.  
położonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 37 i działki nr 38 k. m. 57 
o pow. 250 m. kw. położonych przy ul. K. Skorupki w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/619/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 37 i działki nr 38 k. m. 57 o pow. 250 m. kw. położonych przy ul. K.  
Skorupki w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k. m. 55 o 
pow. 150 m. kw. położonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi.
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/620/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k. m. 55 o pow. 150 m. kw. położonej przy ul. Dalekiej  
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k. m. 11 o 
pow. 16,5 m. kw. położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/621/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  2/121  k.  m.  11  o  pow.  16,5  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Grodzieckiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 65/4 k. m. 59 o 
pow. 148 m. kw. położonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/622/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  65/4  k.  m.  59  o  pow.  148  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Sienkiewicza w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 96 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek, nie głosował J. Gątkiewicz/

   13  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/623/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  96  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 106 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/624/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  106 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 176 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

45



Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/625/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  176 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 53 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/626/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  53  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
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Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 124 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej, G. Strączek/

   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/627/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  124 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 54 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 
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   14  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/628/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  54  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 74 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/629/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy  części  działki  nr  163/268  k.  m.  24  o  pow.  74  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 8 k. m. 58 o pow. 
434 m. kw. położonej przy ul. Prusa w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

48



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej/

   15  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/630/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 8 k. m. 58 o pow. 434 m. kw. położonej przy ul. Prusa w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o 
pow. 187,5 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: Z. Bazańskiej/

   15  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/631/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 187,5 m. kw. położonej przy ul.  21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 39/5 i działki nr 94/3 k. m. 
14 o pow. 1133 m. kw. położonych przy ul. Przełajskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/632/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 39/5 i działki nr 94/3 k. m. 14 o pow. 1133 m. kw. położonych przy  
ul. Przełajskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 19,60 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/633/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 19,60 m. kw. położonej przy ul.  21  
Listopada w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o 
pow. 15,90 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/634/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. 15,90 m. kw. położonej przy ul.  21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 i działki nr 
55/7 k. m. 13 o pow. 166 m. kw. położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/635/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 54/1 i działki nr 55/7 k. m. 13 o pow. 166 m. kw. położonych 
przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 157 k. m. 3 o pow. 
12 m. kw. położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/636/2008 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 157 k. m. 3 o pow. 12 m. kw. położonej przy ul. Wojkowickiej  
w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/1 k. m. 45 o 
pow. 490 m. kw. położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/637/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 30/1 k. m. 45 o pow. 490 m. kw. położonej przy ul. Borowej w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 185/1 i  części 
działki nr 104/22 k. m. 4 o pow. 250 m. kw. położonych przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/638/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 185/1 i części działki nr 104/22 k. m. 4 o pow. 250 m. kw. 
położonych przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  54/1  i  części 
działki nr 55/6   k. m. 13 o pow. 165 m. kw. położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/639/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 54/1 i części działki nr 55/6   k. m. 13 o pow. 165 m. kw.  
położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 67 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

54



Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/640/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 67 m. kw. położonej przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 117 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/641/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  117 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k. m. 24 o 
pow. 109 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

 - Odczytuje projekt uchwały.
 - Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE 

   16  głosów za
     0  głosów przeciw
     0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLIII/642/2008 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268 k.  m.  24 o pow.  109 m.  kw.  położonej  przy ul.  
Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 14– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.
- Odczytuje telefonogram Pana R. Liszczyka.
- Odczytuje  pismo   Pani  M.  Budnej  z  dnia  21.10.2008  r.  oraz  pismo  Zakładu  Budynków  

Komunalnych do Pani M. Budnej z dnia 16.10.2008 r.
- Informuje  o  przygotowaniu  projektu  porozumienia  w sprawie zamiany  mieszkania  Pani  M.  

Budnej.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
3. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
4. Andrzej Światek - radny
5. Grażyna Strączek - radna
6. Teresa Kosmala - radna
7. Ireneusz Gawroński - radny
8. Zofia Bazańska - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem stanowiska Rady Miejskiej o treści: „Rada Miejska 
występuje  z  apelem  do  Burmistrza  Miasta  o  wykorzystanie  przysługujących  mu 
uprawnień  wynikających  z  obowiązujących  przepisów  gminnych  dla  przyspieszenia 
realizacji potrzeb mieszkaniowych wnioskującej Pani Mirosławy Budnej”?
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GŁOSOWANIE 

   13  głosów za
     0  głosów przeciw
     3  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  informację   Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia  20.10.2008 r.  dot.  
oświadczeń  majątkowych  złożonych  na  ręce  wojewody  przez  Przewodniczącego  Rady  i  
Burmistrza Miasta.

- Odczytuje  informacje  Burmistrza  Miasta  z  dn.  27.10.2008 r.  do Rady Miejskiej  w sprawie  
oświadczeń majątkowych.

- Informuje o dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych radnych i przesłaniu ich do Urzędu  
Skarbowego.

- Odczytuje  pismo Wojewody Śląskiego z   dn.  16.10.2008 r.  dot.   skargi  Pani  Władysławy 
Kozieł. – wszystkie wnioskowane dokumenty zostały w dn.28.10.2008 r. przesłane na ręce  
wojewody.

- Odczytuje  pismo  Pani  Bronisławy  Szczepanik  z  dn.  16.10.2008  r.  oraz  pismo  Wydziału  
Gospodarki Nieruchomościami z dn. 08.10.2008 r.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

a. Andrzej Światek - radny

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zaprosił radnych na uroczystości obchodów Dnia Odzyskania Niepodległości.
- Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawach bieżących?

Głos zabrali:

1.   Grażyna Strączek - radna
2.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
3.   Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
4.   Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK
5.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
6.   Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
7.   Teresa Kosmala - radna
8.   Ireneusz Gawroński - radny
9.   Andrzej Mentel - radny
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Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLIII sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak

Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy.
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